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Styrelseprotokoll nr. 9 år 2023 

fört vid SBK Daladistriktets styrelsemöte  

2023-08-29 kl. 19:00 digitalt via Zoom  

 
Närvarande: Nina Christoffersson, Roland Hellberg, Lars Holm, 

Anna-Karin Norlander, Anders Östling, Karin Ljudén, Anna 

Isaksson, Kristina Jugas (fr.o.m. §102) 

 

Återbud: Cecilia Borgljung, Jörgen Thorsell 

 

Tjänstgörande suppleanter: Karin Ljudén, Kristina Jugas (fr.o.m. 

§102), Anna Isaksson  

  

                       

§97 

MÖTETS ÖPPNANDE 

 Ordförande Nina Christoffersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§98 

GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

 Den föreslagna dagordningen godkändes med tillägg av §104 Bemanning av 

utskottsgrupper.  

 

§99 

VAL AV JUSTERARE 

 Mötet utsåg Anna Isaksson till protokolljusterare. 

 

§100 

FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

 Protokoll från styrelsemöte den 29 juni godkändes och lades till handlingarna.  

 

§101 

SKRIVELSER 

 230803 från SBK, önskemål om ställningstagande inför personval på 

Kennelfullmäktige. Nina Christoffersson har besvarat skrivelsen. 

 

 230811 från SBK, minnesanteckningar från RAS/RUS-konferensen.  

  

 230815 från SBK med förfrågan om kommunikationen fungerar via 

Membersite. Nina Christoffersson svarade med önskemål om att få hjälp med 

att uppdatera distriktets uppgifter, men har inte fått svar ännu. 

 

§102 

RAPPORTER 

 Avel och hälsa; Det saknas fortfarande ansvariga för utskottsgrupperna. 

Ludvika BK behöver flytta sin utställning nästa år vilket måste göras innan den 

1 oktober. 

 

 Hundägarutbildning; Anna Isaksson rapporterade att Lotta Sundström tackat ja 

till att hålla en allmänlydnadsinstruktörsutbildning.  
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 Prov och tävling; Anders Östling rapporterade att alla klubbar ännu inte skickat 

in tävlingar för 2024. En lokalklubbskonferens planeras under september för att 

samordna programmet. Bruksdelen för tävlingssekreterarutbildningen är färdig 

och lydnadsdelen sker under oktober. Tävlingsledarutbildning i lydnad är i 

planeringsstadiet. Brukslägret genomfördes i början av augusti med goda 

insatser av alla funktionärer och deltagare.  

 

 Ordförande; Nina Christoffersson och Roland Hellberg har deltagit i 

distriktsforum med inbjudna representanter från förbundsstyrelsen och 

valberedningen. Bland annat informerades om rekryteringen av ny 

generalsekreterare samt processen kring detta. Förbundet önskar en långsiktig 

plan för SM-arrangemang och behöver hjälp i arbetet från distrikt som har 

erfarenhet av mästerskap. Det finns en ambition om att samla olika existerande 

initiativ kring utvecklingen av bruksprov. En risk- och konsekvensanalys har 

gjorts gällande framtida SM-arrangemang av en arbetsgrupp där bland annat 

Anders Östling deltagit. Analysen baseras på enkätsvar från ett par år tillbaka 

och ska nu ut på remiss till distrikt och rasklubbar. Valberedningen informerade 

om sitt arbete och distrikten uppmanades att tänka till kring möjliga kandidater 

till förbundsstyrelsen.  

 

 Kassör; Just nu ligger resultatet på minus c:a 56 000:- vilket är i linje med 

budget för tidsperioden. I kassan just nu finns 402 528:-. 

 

 Övrigt; Cecilia Borgljung har haft möte med en säljare på det företag som gjort 

distriktets informationsbroschyr. Enligt avtal går de inom kort ut med en 

förfrågan till tänkbara annonsörer angående en uppdatering. 

 

§103 

VU-BESLUT 

 Vid VU-möte den 15 augusti togs beslut om resterande styrelse- och 

distriktsmöten under året. 

 

 Styrelsen konfirmerade beslutet.   

 

§104 

BEMANNING AV UTSKOTTSGRUPPER 

 Anders Östling föreslår sammankallande i utskottsgrupp rallylydnad Camilla 

Frid.  

 

 Anders Östling önskar bilda en utskottsgrupp för specialsök med Therese 

Enbäck som sammankallande.  

 

 Styrelsen beslutade att inrätta utskottsgrupp specialsök under utskottet för prov 

och tävling, samt tillsätta Camilla Frid som sammankallande i utskottsgrupp 

rallylydnad och Therese Enbäck som sammankallande i utskottsgrupp 

specialsök. 
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§104 

SM I BRUKS 2024 

 Förbundsstyrelsen har nu beslutat att stödja Dalarnas kravspecifikation för att på 

kort varsel arrangera SM i bruks 2024. Leksands Kommun har efter att tidigare 

ha sagt nej, nu godkänt att hyra ut Siljansvallen som arena.  

 

 Styrelsen beslutade att tacka ja till förfrågan att arrangera SM i bruks 2024 och 

att till SM-generaler utse Nina Christoffersson och Anders Östling. Nina och 

Anders får i uppdrag att samla en styrgrupp.  

 

§105 

LOKALKLUBBSKONFERENS 

 Lokalklubbskonferens planeras för hösten, med fokus främst på styrelsens olika 

roller. Datum blir den 19 november, plats kommer att beslutas inom kort. 

Därefter skickas inbjudan ut till klubbarna. VU kommer att planera detaljerna 

kring konferensen.  

 

§106 

ÄRENDE LOKALKLUBB 

 Nina Christoffersson och Anders Östling har under året varit inblandade i ett 

ärende i lokalklubb där det funnits konflikt mellan medlem och styrelse. Nina 

och Anders har haft ytterligare kontakt med de inblandade och informerade 

mötet om hur ärendet fortskrider.  

 

§107 

ÖVRIGA FRÅGOR 

 Inga övriga frågor. 

 

§108 

UPPDRAGSLISTAN 

 Uppdragslistan gicks igenom och uppdaterades.  

 

§109 

NÄSTA MÖTE  

Distriktsmöte den 19 september kl. 19:00 via Zoom 

Styrelsemöte den 26 september kl. 18:00 Studiefrämjandet i Falun 

 

§110 

MÖTETS AVSLUTANDE 

 Nina Christoffersson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat kl. 

20:38.  

 

 

 

Signeras digitalt av mötesordförande Nina Christoffersson, justerare Anna Isaksson och 

mötessekreterare Anna-Karin Norlander, se bilaga.  


